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Forslag til ordinær 
generalforsamling 2009 

 

Kanalvalg 2009 
 
I maj 2007 afholdtes det seneste kanalvalg i antenneforeningen. På daværende 
tidspunkt blev det diskuteret hvor ofte et kanalvalg bør afholdes og der var 
almindelig enighed om hvert 2. eller 3. år var passende. 
 
Til maj 2009 er der således gået 2 år fra det sidste kanalvalg, og det er 
bestyrelsens opfattelse, at tiden nu er moden til et fornyet kanalvalg. 
 
Som tidligere foreslår bestyrelsen at generalforsamlingen fastsætter en 
økonomisk ramme ifm. vedtagelsen af budgettet. Rammen defineres af det af 
generalforsamlingen vedtagne kontingent, jvf. budgettet. 
 
Fsva. betalingsprogrammerne, vil stemmesedlen, som tidligere, angive prisen for 
den enkelte betalingskanal. 
 
Stemmetallet for betalingsprogrammerne afgør herefter hvilke 
betalingsprogrammer der skal indgå i anlægget. 
 
Stemmesedlen vil desuden indeholde ikke-betalingsprogrammer, så der bliver 
mulighed for at tage stilling til hvilke af disse programmer der fremover skal indgå 
i anlægget. 
 
 


